

卫理公会以萨迦守望者 31/8-06/09/2023

九月第一个星期的祷告事项

1.世界

- [a]** 因为空气污染，南亚人平均的预期寿命缩短了 5 年以上，其中最严重的国家有孟加拉国、印度、尼泊尔和巴基斯坦。求主赐智慧和怜悯百姓的心于各国的领导使他们有智慧解决空气污染的问题，使他们的百姓能够享受神所创造的世界。
<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2023/08/29/592549>
- [b]** 印尼巴厘岛和龙目岛北部海域发生 7.1 级强烈地震，印尼和美国地质机构都没有发出海啸威胁，也没有收到伤亡和建筑受损的报告。感谢天父的保守使他们没有遇到伤亡和损害的报告，求神保守他们能够继续享受从神来的平安
<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2023/08/29/592481>

2.国家

- [a]** 网络诈骗的手段越来越新颖，有不法分子假冒新闻网的页面，打着新闻网页的旗，报道虚假新闻企图欺骗公众。求神赐给我们智慧分辨不法分子的手段，不会被他们欺骗；也求主触动他们的心，使他们悔改回转，用正当的方式赚钱。
<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2023/08/29/592560>
- [b]** 即将迎来马来西亚 66 周年国庆日，为我们国家的领袖、人民和土地祷告。求主赐与领导人智慧领导国家，有合一互助的心，有公义廉洁。祷告人民能够享受更平安稳定的生活。为着多元种族，文化和语言感谢天父，更为我国有丰富产物祷告和感恩。

3.教会

- [a]** 求主赐给信徒禁食祷告的感动和看见。使教会在一起禁食祷告的过程中经历神的带领和大能。利用进食的时间来祷告交托，也利用省下来的钱帮助有需要的人。
- [b]** 祷告我们国家的教会领袖彼此相爱、合一和谦卑地工作，在祷告和关怀中互相支持，尽管有宗派差异。祷告愿意悔改和回归起初的爱

4.家庭

- [a]** 祷告我们被上帝使用，爱圣经、常常祷告，对圣洁生活和失丧的人心存激情；有深度、实践和学习圣经，谦卑，不贪恋钱财；只渴慕天上的能力。
- [b]** 祷告上帝的大能保护孩子们。祷告他们在信心和智慧上都能茁壮成长。以路加福音2:5 为他们祷告，“耶稣的智慧和身量，并上帝和人喜爱祂心，都一齐增长。

The Methodist Issachar Watcher 31/8-06/09/2023

Prayer items 1st week of September

1. World

- [a]** Because of air pollution, the average life expectancy of South Asians have been shortened by more than 5 years. The countries most adversely affected are: Bangladesh, India, Nepal and Pakistan. Pray that the Lord will give wisdom and compassion to the leaders of these countries so that they have the wisdom to solve the problem of air pollution, and their people can enjoy the world that God Created.

<https://www.aljazeera.com/news/2023/8/29/air-pollution-cuts-life-expectancy-by-five-years-in-south-asia-epic-study>

- [b]** A 7.1-magnitude earthquake struck off the northern coast of Bali and Lombok, Indonesia. Neither the Indonesian nor the US geological agencies have issued a tsunami threat. Both agencies have yet to receive reports of casualties or damage to buildings. Let us give thanks to our Heavenly Father for his protection. Pray that the casualties and damages will be at a minimum, and may God protect them so that they can continue to enjoy His Peace
- <https://www.thenationalnews.com/world/2023/08/29/indonesia-71-magnitude-quake-and-aftershocks-rattle-bali/#:~:text=The%20quake%20struck%20at%20a,stronger%E2%80%9D%20tremors%20than%20the%20first.>

2. Country

- [a]** The means of Internet fraud are becoming more and more novel. Some perpetrators have managed to fake the pages of news websites and have used them to report false news; all in an attempt to deceive the public. May God give us the means to discern wisely their evil schemes, so that we will not be deceived by them; and also ask the Lord to touch their hearts, to make them repent and turn back to God, and to earn money in legitimate ways.

<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2023/08/29/592560>

- [b]** As Malaysia's 66th National Day is approaching, pray for our nation's leaders, people and land. May the Lord grant our leaders the wisdom to lead the country, a heart of unity and mutual assistance, and righteousness and integrity. Pray that the people can enjoy a more peaceful and stable life. Thank God for the diversity of races, cultures and languages, and give thanks for the richness of our country.

3. Church

- [a]** Ask Lord to give believers the inspiration to fast and pray. May the church experience God's guidance and power as We fast and pray together. Let us use the time normally allocated for meals to pray and commit ourselves to God, and use the money you save to help those in need.

- [b]** Pray that our national church leaders will love one another, will work together in unity and humility, and will uphold one another in prayer and care in spite of the Denominational differences. Pray for repentance and a return to our First Love.

4. Family

- [a]** Pray that we will be used by God. That we will love the scriptures, will pray Constantly, will develop a passion for holiness and the salvation of the lost. Pray also for humility; freedom from the love of money; and hungering for power from on high.

- [b]** Pray for divine protection over the children. Pray that they will grow strong in the faith and will grow in wisdom. Pray that the children will be like Jesus as He grew up and " increased in Wisdom and Stature and in favour with God and man." (Luke2:52)

Pengawal Isakhar Methodist 31/8-06/09/2023

Doa minggu pertama September

1. Dunia

- [a]** Kerana pencemaran udara, purata jangka hayat penduduk Asia Selatan telah dipendekkan lebih daripada 5 tahun. Negara yang paling teruk ialah Bangladesh, India, Nepal dan Pakistan. Semoga Tuhan memberikan kebijaksanaan dan belas kasihan kepada para pemimpin negara supaya mereka mempunyai kebijaksanaan untuk menyelesaikan masalah pencemaran udara, supaya rakyat mereka dapat menikmati dunia ciptaan Tuhan.
<https://www.aljazeera.com/news/2023/8/29/air-pollution-cuts-life-expectancy-by-five-years-in-south-asia-epic-study>
- [b]** Gempa bumi berukuran 7.1 pada skala Richter melanda pantai utara Bali dan Lombok, Indonesia. Agensi geologi Indonesia dan US tidak mengeluarkan ancaman tsunami, mereka juga tidak menerima laporan mengenai kematian atau kerosakan pada bangunan. Terima kasih Bapa Syurgawi atas perlindungan-Nya sehingga mereka tidak menemui laporan tentang korban dan kerosakan, dan semoga Tuhan melindungi mereka agar mereka dapat terus menikmati kedamaian dari Tuhan
<https://www.thenationalnews.com/world/2023/08/29/indonesia-71-magnitude-quake-and-aftershocks-rattle-bali/#:~:text=The%20quake%20struck%20at%20a,stronger%E2%80%9D%20tremors%20than%20the%20first.>

2. Negara

- [a]** Cara penipuan Internet menjadi semakin baru. Sesetengah penjenayah memalsukan halaman laman web berita dan menggunakan laman web berita untuk melaporkan berita palsu dalam cubaan untuk menipu orang ramai. Semoga Tuhan memberi kita bijak untuk membezakan cara penipuan, supaya kita tidak akan tertipu oleh mereka; dan juga meminta Tuhan untuk menyentuh hati mereka, supaya mereka bertaubat dan berbalik, dan mendapatkan wang dengan cara yang betul.
<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2023/08/29/592560>
- [b]** Hari Kebangsaan Malaysia ke-66 semakin hampir, doakan pemimpin, rakyat dan negara kita. Semoga Tuhan mengurniakan para pemimpin dengan kebijaksanaan untuk memimpin negara, hati yang bersatu dan tolong menolong,. Doakan agar rakyat dapat menikmati kehidupan yang lebih aman dan stabil. Syukur kepada Tuhan atas kepelbagaian kaum, budaya dan bahasa, dan berdoa dan bersyukur atas kekayaan hasil di negara kita.

3. Gereja

- [a]** Minta Tuhan memberi gereja pantangan dan mementingkan Doa puasa. Biarkan gereja mengalami kepimpinan dan kuasa Tuhan dalam proses puasa dan berdoa. Gunakan masa makan untuk berdoa, dan gunakan wang yang simpan untuk membantu mereka yang memerlukan.
- [b]** Berdoalah untuk para pemimpin gereja nasional kita untuk saling mengasihi, bekerja dalam kesatuan dan kerendahan hati, saling mendukung dalam doa dan kepedulian walaupun terdapat perbezaan denominasi. Berdoa untuk bertaubat dan Kembali kepada Kasih yang Pertama.

4. Keluarga

- [a]** Doa Untuk dipakai oleh Allah menjadi seorang yang sentiasa berdoa; pelajar Alkitab secara mendalam; rendah hati dan bebas daripada hal-ehwal duniawi; dengan kerinduan hati untuk menjangkau jiwa-jiwa yang sesat; dengan kuasa dari Allah
- [a]** Doakan perlindungan ilahi atas kanak-kanak. Doakan agar mereka akan bertumbuh dengan matang dalam iman dan kebijaksanaan, seperti di dalam Lukas 2:52, "Yesus semakin membesar dan bijaksana. Dia diredai Allah dan manusia."